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رئیس منابع طبیعی کوهسرخ خبرداد: 

تحویل ۱۴۹ هکتار اراضی ملی حریم 
شهر ریوش به راه و شهرسازی 

 149 هکتار زمین از اراضی ملی محدوده و حریم 
شــهر ریوش به اداره راه  و شهرســازی شهرســتان 
کوهســرخ  تحویل شــد.به گزارش روابط عمومی 
اداره کل منابــع طبیعــی و آبخیــزداری خراســان 
رضوی ،میثم روشــنی رئیــس اداره منابع طبیعی 
و آبخیزداری شهرستان کوهسرخ با بیان این خبر 
افزود: ایــن اقدام  در راســتای اجــرای تفاهم نامه 
وزارت جهاد کشــاورزی و وزارت راه و شهرســازی 
صورت گرفته و تا به حال ۳4 هکتار زمین در داخل 
محدوده و 142 هکتار نیز از اراضی ملی حریم شهر 
ریوش به راه و شهرســازی تحویل شــده است.وی 
تصریح کرد : اراضی مذکور طی سالیان متمادی به 
وسیله اداره منابع طبیعی و آبخیزداری شهرستان 
حفاظت  وحراست شده و امروز در راستای رشد و 
توسعه و شکوفایی شهرســتان کوهسرخ در تامین 
زمین مورد نیــاز طرح مســکن ملی و پاســخ گویی 
به درخواســت دســتگاه های دولتی در اختیار راه 
و شهرســازی قرار گرفته اســت.وی ادامــه داد : با 
این اقدام در واقع ما شعار منابع طبیعی بستر ساز 

حیات و توسعه  را محقق ساختیم.

رئیس اتاق بازرگانی:

عضویت ایران در سازمان 
شانگهای برکات بسیاری دارد

رئیس اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشــاورزی 
گفت: عضویــت ایران در ســازمان همــکاری های 
شــانگهای اتفــاق فرخنــده ای اســت کــه بــرکات 
بســیاری برای اقتصاد کشــور به ارمغان می آورد و 
امید است با هماهنگی و ظرفیت سازی لازم بخش 
های تولیدی و اقتصادی از این ظرفیت بیشــترین 
بهره را بگیرند. به گزارش ایرنا، شــافعی روز جمعه 
در نشســت شــورای گفــت و گــوی دولــت و بخش 
خصوصی اســتان افزود: برای تمرکز مناســب تر بر 
این موضــوع نیز کمیته هــای ویــژه ای در اتاق های 
بازرگانی اســتانی تشــکیل شــده که جمــع بندی 
تحلیل های آن ها در پارلمان بخش خصوصی ایران 
بررسی می شــود. وی افزود: براســاس ارتباطاتی 
که بخــش خصوصی با دولــت ســیزدهم دارد امید 
به تغییر در فعــالان اقتصادی در حال ایجاد اســت 
بنابرایــن امیدواریــم در انتخاب اســتانداران دقت 
نظر لازم انجام شود و کســانی منصوب شوند که بر 
اقتصاد کشــور تاثیرگذار باشــند. مرتضی اشرفی، 
معاون هماهنگی امور اقتصادی استانداری نیز در 
این نشست با اشاره به ظرفیت شورای گفت و گوی 
دولت و بخش خصوصــی اســتان و تلاش هایی که 
بخش خصوصــی در تعامل با دســتگاه های دولتی 
برای گره گشایی از مشکلات حوزه تولید و اقتصاد 
این خطه داشته گفت: نظر به این که شیوع کرونا در 
چند مرحله موجب برگزار نشدن جلسات این شورا 
در استان شــده، برای جبران این موضوع از وزارت 
کشور تقاضا داریم بررسی های خود را با مدنظر قرار 
دادن این محدودیت ها انجام دهد و مدت ارزیابی 
را از شش ماه به هشت ماه تا یک سال افزایش دهد.

سرپرست فرمانداری درگز 
منصوب شد 

مدیرکل سیاســی، انتخابات و تقسیمات کشوری 
اســتانداری خراســان رضــوی گفــت: »دقیقیان« 
به عنــوان سرپرســت فرمانــداری درگــز منصوب 
شد.ســید مهدی موســوی  در گفــت وگو بــا  ایرنا 
افزود: علــی فراهــی فرماندار ســابق شهرســتان 
مرزی درگز به درخواست خودش به مشهد منتقل 
شــده اســت.مهدی دقیقیان پیش از ایــن کارمند 
بخشداری نوخندان شهرســتان درگز بود و مدتی 
نیز در سال 1۳90 به سمت سرپرست فرمانداری 
درگز منصوب شده بود.  درگز مرکب از چهار بخش 
مرکــزی، لطف آبــاد، چاپشــلو و نوخنــدان، 1۳9 
روســتا دارد و ۳0 هــزار نفــر از جمعیــت 7۵ هزار 
نفری آن ســاکن روستاها هســتند.این شهرستان 
از سمت شمال هم مرز با کشور ترکمنستان است.

مدیرکل بنیاد شهید استان:

تفاوتی بین شهدای مدافع سلامت 
و دفاع مقدس وجود ندارد

مدیرکل بنیــاد شــهید خراســان رضــوی با اشــاره به 
شباهت های دوران دفاع مقدس و دوران کرونا گفت: 
آن چه برای شــهدای دفــاع مقدس مقرر اســت، برای 
شهدای مدافع سلامت نیز مقرر است، تفاوتی بین آن ها 
وجود ندارد و خدمت رسان خانواده هر دو گروه خواهیم 
بــود. به گــزارش ایســنا، حجت الاســلام معصومی در 
مراسم یادواره شهدای مدافع سلامت خراسان رضوی 
با اشــاره به شــباهت های دوران دفاع مقدس و دوران 
مقابله با کرونا اظهار کــرد: بیــن دوران دفاع مقدس و 
دوران کرونا شباهت های بســیاری وجود دارد اما نوع 
آن متفاوت اســت. معصومی با بیان این کــه کار احراز 
شــهدای ســلامت را انجام داده ایم و در تلاش  هستیم 
که پرونده های شهدای سلامت تکمیل شود تا مدیون 
و خجالت زده خانواده آن ها نباشــیم، ادامه داد: آن چه 
برای شهدای دفاع مقدس مقرر اســت، برای شهدای 
مدافع سلامت نیز مقرر است. تفاوتی بین آن ها وجود 
ندارد و خدمت رسان خانواده هر دو گروه خواهیم بود. 
سردار علی اکبر افراســیابی، معاون هماهنگ کننده 
سپاه امام رضا)ع( نیز در این نشست با بیان این که اگر 
شهدای مدافع ســلامت جان خود را فدا نمی کردند، 
وضعیت امروز ما خیلی بدتر از این هــا بود، اظهار کرد: 
شهید مطهری می گوید که شهادت تزریق خون به پیکر 
اجتماع است. در واقع تزریق خون به بدن باعث می شود 
که انســان جان تازه ای بگیــرد و بتواند بــه حیات خود 
ادامه بدهد، اجتماع نیز این گونه اســت و اگر به وقایع 
مختلف در طول تاریخ توجه کنیــم متوجه این موضوع 

خواهیم شد.

 پیش بینی کاهش ۱۱ درجه ای
 دمای هوای استان

کارشــناس مرکز پیش بینی هواشناسی خراسان 
رضوی گفــت: از ظهــر روز یک شــنبه روند کاهش 
دما در استان آغاز می شود و طی دو روز آینده دمای 
هوا حداقل 7 درجــه و حداکثر 11 درجه ســانتی 
گراد کاهــش خواهد یافت. زهــرا عنایتی در گفت 
و گو با ایرنا افزود: این هفته دوشنبه سردترین روز 
اســت که هم حداقــل و هــم حداکثر ســرما به طور 
محسوسی احساس می شود. وی ادامه داد: از یک 
شنبه افزایش وزش باد در اســتان خواهیم داشت 
که وزش باد در نواحی بادخیز شدیدتر خواهد شد 
و همراه با گرد و خاک و کاهش کیفیت هوا و کاهش 

دید خواهد بود.

رئیس اداره صمت سرخس خبر داد: 

بازگشایی معدن زغال سنگ 
سرخس پس از یک سال تعطیلی

استاندار خراسان رضوی در جلسه جمع بندی 
سفر به شهرستان تایباد مطرح کرد: 

۷۰ مصوبه برای توسعه 
شهرستان مرزی تایباد

محمودی-رئیــس اداره صنعــت، معــدن و 

تجارت سرخس از بازگشــایی معدن زغال 
ســنگ آق دربنــد ســرخس بعد ازگذشــت 
مــدت زمانــی بیش از یک ســال خبــر داد. 
درهمیــن بــاره 2۳شــهریور مــاه امســال  
روزنامــه خراســان رضــوی درگزارشــی 
پیگیرانه با تیتر »اظهارات متناقض درباره 
آغاز بــه کار معدن آق دربند«  به مشــکلات 
ایــن معــدن بــرای شــروع بــه کارمجــدد 
پرداختــه بــود و درحالی که رئیــس هیئت 
مدیره معدن از شــروع بــه کارمجدد معدن 
خبرداده بود ، سرپرست کارگران گفته بود 
معدن همچنان تعطیل  اســت و تعدادی از 
کارگران کار تعمیرات وایمن سازی معدن 
را انجــام می دهنــد.   به گزارش خراســان 
رضوی، علــی اکبــر اکبــری  رئیــس اداره 
صنعت، معدن و تجارت ســرخس با اشاره 
به حادثه تلخ انفجار ۵ شــهریور ماه 99 که 
منجر به فوت دو نفــر از کارگران این معدن 
شــد،گفت:طی این مدت وپــس ازرایزنی 
با ســهامداران وانتخاب مدیر عامل جدید 
ومساعدت های آســتان قدس، رفع موانع 
فعال کــردن معدن گام بــه گام جلورفت به 
طــوری که عملیــات ایمن ســازی بــا توجه 
به نظر کارشناســان به صــورت نیمه فعال 
آغــاز شــد.وی با اظهــار ایــن که بــه منظور 
ایمن ســازی معــدن پیگیری هــای زیادی 
انجــام شــد افزود:پــس از بازدیدهــای بــه 
عمــل آمــده از ســوی کارشناســان بخــش 
ایمنی ومکاتباتی که با وزارتخانه داشــتیم 
و بنا بر دســتورات گروه فنی مجموعه نظام 
مهندســی معــدن و کارشناســان مربوط، 
اقدامات لازم برای ایمن سازی معدن انجام 
شــد.رئیس اداره صمت ســرخس  یــاد آور 

شــد: به دنبال اقدامات ایمنی انجام شده 
که تا هفته گذشــته ادامه داشــت، بــا تایید 
دادستان عمومی و انقلاب سرخس، اداره 
صمت و سرپرســت ســازمان صمت استان 
خراسان رضوی، شــنبه هفته گذشته 27 
شــهریور ماه،دســتور بازگشــایی معدن را 
ابــلاغ کردند.اکبــری با بیــان ایــن که هم 
اکنــون ۸۶ کارگر معــدن در اســتخراج از 
معدن مشغول به کار هستند، یادآور شد: با 
تعطیلی تونل ها ومتوقف شــدن استخراج 
و اکتشــاف، حــدود 4۸ نفــر از کارگــران 
معدن بیــکار بودنــد که طــی این مــدت از 
بیمــه بیــکاری اســتفاده کردنــد  و حــدود 
۳۸ کارگــر نیز در بخش های کک شــویی، 
نگهبانی و...  مشغول به کار بودند و ازسوی 
 آســتان قدس حقوق دریافــت می کردند.
رئیــس اداره صنعــت، معــدن و تجــارت 
ســرخس تصریح کرد: معدن زغال ســنگ 
آق دربند تنها  واحد صنعتی معدنی تولید 
زغال سنگ وکُک در خراسان رضوی است 
کــه ســالانه حــدود۸000 تــن کُک تولید 
می کند ودر 7۵ کیلومتری از شهر سرخس 
وغرب این شهرستان وهم مرز با صالح آباد 

قرار دارد.

استاندارخراسان رضوی  درجلسه جمع بندی 
ســفر به تایباد گفت : 70 مصوبه این جلســه، 
نقشه آبادانی و توسعه شهرستان تایباد است 
بنابراین منابع شهرستان باید در جهت تحقق 
این مصوبات به کار گرفته شــود و اســتان هم 
کمک خواهد کرد.اســتاندار با اشــاره به این 
که مصوبات ســفرهای شهرستانی در سیکل 
پیگیــری اســتانداری به صــورت دقیــق قرار 
دارد، گفــت: بدین منظــور دبیرخانه پیگیری 
مصوبــات ســفر  و معاونــت هماهنگــی امــور 
عمرانی استانداری به شــکل مرتب، گزارش 
پیشــرفت مصوبات را به ما اعــلام می کند.به 
گزارش روابط عمومی اســتانداری خراســان 
رضوی، معتمدیان در نشست جمع بندی سفر 
به تایباد که در ســالن اجتماعــات فرمانداری 
این شهرستان برگزار شد، اظهار کرد: از زمان 
ورود به استان تلاش کردیم در مناطق مختلف 
حضور یابیم و به توانمندی های استان اشراف 
پیــدا کنیم.اســتاندار با بیــان این کــه در 70 
شهر استان حضور پیدا کرده ایم و از نزدیک با 
مسائل و مشکلات مردم آشنا هستیم، افزود: 
در ایــن راســتا یکــی از مزیت های ســفرهای 
شهرســتانی این اســت که به صورت میدانی 
مشــکلات را احصا و در مرحلــه دوم مطالبات 
مردمی را شناسایی می کنیم.معتمدیان تاکید 
کرد: 70 مصوبه این جلســه، نقشــه آبادانی و 
توسعه شهرســتان تایباد است بنابراین منابع 
شهرســتان باید در جهت تحقق این مصوبات 
به کار گرفته شــود و اســتان هم کمک خواهد 
کرد.وی با اشاره به این که مصوبات سفرهای 
شهرستانی در سیکل پیگیری استانداری به 
صورت دقیق قــرار دارد، گفــت: بدین منظور 

دبیرخانــه پیگیــری مصوبــات ســفر معاونت 
هماهنگی امور عمرانی اســتانداری به شکل 
مرتب، گزارش پیشرفت مصوبات را به ما اعلام 
می کند.وی خطاب به مدیران اســتان تاکید 
کرد: مصوبات سفرهای شهرستانی، تکلیفی 
لازم الاجرا برای دستگاه های اجرایی است.
معتمدیــان با قدردانــی از زحمــات نیروهای 
مسلح در شهرستان و همه متولیان امنیت در 
استان، افزود: مردم عزیز ما هم اهل تشیع و هم 
اهل تسنن با همدلی در کنار یکدیگر زندگی 
می کنند و این نعمتی اســت که باید آن را قدر 
بدانیم. در این راستا با افتخار اعلام می کنیم 
که خراســان رضوی و تایباد از امن ترین  نقاط 
ایــران است.اســتاندار در بخــش دیگــری از 
سخنان خود با اشــاره به این که مرز دوغارون 
شهرستان تایباد پیشــانی جمهوری اسلامی 
ایران است، گفت: بحث ایجاد پایانه مسافربری 
در مرز دوغارون وارد ریل پیگیری شــده است 
و بــا توجه بــه تامین اعتبــار خوبی کــه صورت 
گرفته به زودی شاهد ســاخت و احداث پایانه 
مسافربری در مرز دوغارون خواهیم بود. وی 
تاکید کــرد: ظرفیت هــای بالقوه شهرســتان 
باید بالفعل شود و مبحث دسترسی به آسیای 
میانه را باید از طریق مرز دوغارون دنبال و آن 

را تقویت کنیم.

مدیر جهاد کشاورزی گناباد خبرداد: 

جذب 5/2 میلیارد تسهیلات مکانیزاسیون کشاورزی 
 صفری-مدیر جهاد کشاورزی شهرســتان  گناباد گفت:افزون بر ۵2 

میلیارد ریال معــادل 1۳7 درصد تســهیلات مکانیزاســیون بخش 
کشاورزی این شهرســتان طی شش ماه نخست امســال جذب شد. 
نعمت غفوری کاخکی افزود: مجموع سهمیه تسهیلات مکانیزاسیون 
کشاورزی گناباد طی امسال 4۸ میلیارد ریال است در حالی که طی 
شش ماه نخست امسال با پیگیری های نماینده مردم این شهرستان 
در مجلس بیش از سهمیه تخصیصی 77 پرونده خرید شامل کمباین، 
تراکتور و ادوات کشــاورزی با اعتباری معادل۸۳ میلیــارد ریال )به 
میزان 17۳ درصد سهمیه( تکمیل و به بانک ارسال شده است. وی 
گفت : این تسهیلات برای تامین ۳۶ دستگاه تراکتور و 9۸ دستگاه 
انواع ادوات و دنبالــه بند و یک دســتگاه کمباین برداشــت غلات به 

متقاضیان اعطا شده است. وی گفت: توسعه ضریب مکانیزاسیون در 
عملیات کاشت، داشت و برداشت محصولات، افزایش ۳0 درصدی 
محصولات، کاهش نیروی کارگری، انجام به موقع عملیات، کاهش 
هزینه ها و افزایش درآمد و رشــد بهره وری در بخش کشــاورزی را به 
دنبال دارد. غفوری با اشاره به این که ارتقای شاخص مکانیزاسیون 
یکی از اولویت های جهاد کشاورزی گناباد است افزود: مکانیزاسیون 
یکی از راه های گذر از کشاورزی سنتی به کشاورزی پایدار است و با 
گذشت زمان و محدودیت در منابع، نهاده ها و عوامل تولید و افزایش 
روزافزون جمعیت، نقش و جایگاه آن بیشــتر می شــود و به کمک آن 
می توان ضمن مدیریت نهاده های بذر، کود و سم و حتی مدیریت آب 

و خاک اقدام به تولید پایدار و اقتصادی کرد.


